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بررسی پرونده هشت واحد تولیدی مشکلدار در پنجمین سهشنبه اقتصادی؛

استاندار آذربایجان شرقی: مدیران دستگاه های اجرایی با دست پر در جلسات کارگروه
تسهیل حاضر شوند/ ساخت شهرکهای کارگری در جوار شهرکهای صنعتی اولویت است

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه مدیران دستگاه های اجرایی با دست پر در جلسات کارگروه تسهیل و رفع

موانع حاضر شوند، گفت: تحقق مصوبات کارگروه باید دارای زمانبندی بوده و اثرات آنها در کف میدان تولید پیگیری

شود.

بهرام سرمست در جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان در شهرک صنعتی شهید سلیمی، افزود: شخص مدیران دستگاه هایی که عضو ستاد تسهیل و رفع موانع تولید

هستند، برای حضور در این کارگروه تقویم سالانه داشته باشند و عدم حضور آن ها پذیرفته نیست.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: دستگاه های اجرایی در حوزه کاری خود به ظرفیت های استان واقف باشند و با دست پر در جلسات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید حضور

داشته باشند.

سرمست با تاکید بر اینکه مسکن کارگران به عنوان یک اولویت کاری برای اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی باشد، افزود: تامین مسکن کارگران در جوار شهرک های صنعتی به

ویژه شهرک صنعتی شهید سلیمی در شورای مسکن آذربایجان شرقی، مطرح و در حال پیگیری است.

وی به بازدید امروز خود از سه واحد تولیدی در شهرک صنعتی شهید سلیمی اشاره کرد و گفت: واحدهای صنعتی در آذربایجان شرقی علم و دانش را با تولید عجین کرده اند.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه مدیریت استان از افرادی به جذب سرمایه گذاری خارجی کمک کنند، حمایت می کند، ادامه داد: جذب سرمایه گذاری خارجی از نظر ما

اهمیت مضاعف دارد، زیر محور اصلی سیاست اقتصادی آذربایجان شرقی در دولت وفاق احیای واحدهای راکد و نیمه تعطیل است.

وی بیان کرد: واحدهای تولیدی به ویژه دانش بنیان ها در حال جهاد اقتصادی هستند و ما باید در کنارشان باشیم

سرمست گفت: برای این منظور، ضروری است در شهرک های صنعتی زیرساخت های مورد نیاز تولیدکنندگان را فراهم کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: هدف اصلی برگزاری جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید، افزایش همکاری های بین دستگاهی و بین بخشی است و بنده به عنوان

استاندار وظیفه دارم به هر دستگاهی که در انجام وظایف خود کوتاهی کند، رسیدگی نمایم.

سرمست افزود: بازدید ما از واحدهای صنعتی جنبه تکمیلی داشته و در قالب آن به صورت میدانی بررسی می کنیم ببینیم که چه میزان تصمیمات دستگاه های اجرایی در کف

واحد تولیدی عملی شده است.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه بازدید از واحدهای صنعتی و تولیدی باید اصولی و قاعده مند باشد، گفت: طرح هایی که در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان ارایه

و مصوب می شوند باید مراحل خاص خود را طی کرده و شیوه نامه تصویب طرح ها نیز اصولی باشد.

وی در ادامه گفت: معتقدم در جلسات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید باید نظرات موافق و مخالف در موضوعات مختلف شنیده شود و پس از تصمیم و تصویب، همه باید به

نظرات جمعی تمکین کنند.

سرمست با اشاره به اینکه بعضا بهترین قوانین را به بدترین نحو اجرا می کنیم، افزود: مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید باید دارای زمانبندی بوده و پیگیری شوند.

استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: مصوبات جلسات کارگروه باید مورد ارزیابی قرار گیرند و مدیران دستگاه ها گزارشات دوره ای در این راستا ارائه کنند که چند درصد مصوبات

اجرایی شده اند.

در این جلسه پرونده هشت واحد صنعتی مورد بررسی قرار گرفته و تصمیمات لازم جهت رفع موانع تولید در حوزه های بانکی، محیط زیست و صمت اتخاذ شد.

استاندار آذربایجان شرقی پیش از این نشست از سه واحد تولیدی مواد لبنی، مواد شیمیایی و کیسه های پروپیلن در شهرک صنعتی شهید سلیمی بازدید کرد.

این بازدیدها در چارچوب سه شنبه های اقتصادی استان آذربایجان شرقی برای دومین بار در شهرک صنعتی شهید سلیمی انجام شد.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.ostan-as.ir/News/14104/
https://www.ostan-as.ir/News/14104/

